
Protokoll ST111. 2021-06-03
Protokoll fört på möte med styrelsen i Värmland-Dals Bridgeförbund  torsdagen den 
3 juni 2021.

ST111:01 Mötets öppnande
Gösta Frödin öppnade mötet och hälsade de närvarande välkomna.

ST111:02 Närvarande på mötet
Gösta Frödin/Ordförande 
Ingrid Skoglund/Sekreterare
Berith Abrahamsson/Kassör
Erik Nordenberg/Ledamot
Sture Arnesson/Ledamot
June Sandberg/Ledamot
Jerry Eklöf/DTL/Adjungerad  (deltog via tfn punkt 6,7 och 8)

ST111:03 Godkännande av dagordning
Dagordningen godkändes  med tillägg under övriga frågor
Jerrys DTL förslag om att arrangera en silvertävling online i juli 2021.

ST111:04 Föregående mötesprotokoll
Mötesprotokoll från föregående möte daterat ST110 2021-03-25 justerades och 
lades  till handlingarna . 
Beslut har tagits via mejl i maj 2021 om att öppna vår DM-tävlingar online för alla distrikt  
i SBF.

ST111:05 Rapport ekonomi
Berith vår kassör informerade om fortsätt god ekonomi föreningen. Ingående balans vid 
denna säsongs slut är ca 136 000 kr. Vi har gjort ett underskott med ca 4000 kr denna 
säsong med fortsatt god ekonomi i VDB.  
  

ST111:06  Aktuellt läge i VDB under Coronapandemin, DM-tävlingar
DM-tävlingarna online har inte varit lika populära som live spel därav tog vi beslut via mejl
om att öppna upp för alla distrikt i VDB. Det är bra att vi genomförde DM-tävlingar 
iallafall. Det fanns inget tvång att använda kamera eller mikrofon under genomförda 
tävlingar, detsamma gäller kommande SM-tävlingar online.

 Jerry DTL har varit den som fixat att tävlingarna blivit av plus varit tävlingsledare för alla 
tävlingarna utom DM-par där vi hade en TL från Uppsala. Vi beslutade att Jerry skall få 
4000 kr i arvode plus  1000 kr för omkostnader. Tävlingsledaren från Uppsala Ryschard S 
får 900 kr i arvode för tävlingsledningen av DM-par. 

ST111:07  Inledande tankar för spelåret 2021-2022
Vi beslutade att alla klubbar för tre fria spelkvällar fr o m 2021-09-11 (efter årsmötet).
Innebär att VDB kommer att ersätta klubbens normala bordsavgifter upp till 50 kr. Efter 3 
spelkvällar är det bara att fakturera VDB beloppen som klubben har missat. Detta kommer 
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att kosta VDB 20 000 – 40 000 kr beroende på hur många spelare som spelar, vi hoppas på 
ett stort deltagande för att få igång klubbspelet igen.
Vi har fått en förfrågan om VDB kan sponsra inköp av projektor, kortlekar mm. Vårt svar 
blir kom in med en ansökan och dokument som visar klubbens ekonomi så kommer vi att 
behandla ansökan.

ST111:08 Spelprogram 2021-2022
Förslaget ligger på nätet med aktuella datum. Alla klubbar som har ett tävlingsarrangemang
har blivit tillfrågade. Förslaget kan komma att uppdateras under säsongen p g a pandemin. 

  
ST111:09 Årsmöte den 11 september 2021

Vi planera för ett fysiskt årsmöte plus rallytävling live hos Hammarö BK den 11 september 
och hoppas att det kommer att vara OK då. Ändring kan komma.

ST111:09 Övriga frågor
Jerry kom med förslaget om att ordna en avslutnings silvertävling online för våra spelare i 
distriktet under juli månad. Beslut vi kommer inte att arrangera någon tävling i juli p g a 
semestermånad plus bättre att lägga pengarna på fritt spel enligt punkt 07.

ST111:10 Nästa möte
Nästa möte planeras till torsdagen den 19 augusti kl 17,30 i Solstabridgens lokaler.

ST111:14 Mötet avslutas
Gösta tackade för vårt deltagande och avslutade mötet.

Vid protokollet: Justeras:

_____________________________________ _________________________________
Ingrid Skoglund Gösta Frödin
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